
 

 

 

 

’s-Hertogenbosch, 8 september 2016 

 

 

Onderwerp: verzoek vragenhalfuurtje 

 

Geachte voorzitter van Provinciale Staten,  

 

Tijdens de Statenvergadering van 15 juli 2016 heeft het CDA bij het college van GS aangedrongen op 

het zo snel mogelijk treffen van verzachtende maatregelen ter beperking van de negatieve gevolgen 

van de hagelschade in Zuid-Oost Brabant van 23 juni jl. GS gaf toen aan niet snel over een keur aan 

maatregelen te kunnen beslissen omdat veel van de mogelijke oplossingen enige voorbereidingstijd 

zouden kosten. Inmiddels zijn we 2,5 maand verder en staat de herfst voor de deur.  

 

Het grootste en meest urgente probleem n.a.v. de recente hagelschade is de financiering om 

vernietigde asbestdaken en kassen te vervangen en zodoende weer waterdicht te maken. Deze 

vervangingen zijn zeer gewenst vanuit bedrijfseconomisch perspectief en - in het geval van 

asbestdaken – met name ook vanuit dierenwelzijnsperspectief. 

 

Graag wil het CDA de volgende vragen stellen tijdens het vragenuurtje op 9 september aanstaande: 

 

1. Wat is de stand van zaken omtrent het tegemoetkomen van de regio Zuid-Oost Brabant naar 

aanleiding van de hagelstorm van donderdag 23 juni?   

2. Bent u bereid het kabinet te vragen om de onlangs extra uitgetrokken €5 mln voor de sanering van 

asbestdaken met voorrang te verlenen of om  te vragen een extra bedrag bovenop de €5 mln 

uit te trekken voor ondernemers in Zuid-Oost Brabant die zwaar getroffen zijn door de hagel? 

  

 

 

Wij vernemen graag en danken u voor de genomen moeite.  

 

Namens fractievoorzitter Marianne van der Sloot, 

En Statenlid René Kuijken, 

 

 
 

 

Liza Kozlowska 

Politiek Assistent 

CDA Statenfractie 

 

 


